
 

 

 
Pikkuparlamentti 
 
 

Aika: 23.11.2022 klo 8.30 – 11.30 
 
Paikka: Ketolanperän koulu 
 
Osallistujat: Ketolanperä: Aatu Väisänen, Netta Berg, Leo Nuojua, Pihla Korva, Riikka 

Uusitalo, Jarkko Sillanpää 
 

Linnakangas: Sylvia Huusko, Noel Mäkelä, Elsi Malinen, Riina Rasila, Minea 
Lambacka, Vanessa Väliaho, Luukas Kinnunen, Johanna Wahlberg, Miia 
Kivimäki, Tarja Tolonen 
 
Ylikylä: Nelli Leppänen, Tuukka Varis, Inessa Koskelo, Minea Löfman, Erja 
Moilanen, Isla Kova, Aada Kotilainen, Viivi Haapanen, Päivi Seppänen, Niko 
Karttunen 
 
Kirkonkylä: Milka Hanhela, Sveea Sulkala, Adessa Käyhkö, Matleena Niskanen, 
Nea Nyström, Ella Teirikko, Elmer Hakala, Jaakko Oksaoja, Pialiina Syrjänen 
 
Santamäki: Rasmus Selkälä, Aliisa Paavilainen, Varpu Takkunen, Joona Järvelä, 
Anu Piltonen, Sirkku Kangastalo 
 
 
Alahuhtala Keijo 
Alakangas Jani (poistui 9:05)  
Alatalo Heidi, sihteeri 
Halunen Janne 
Hanski Pia, puheenjohtaja 
Huusari Minna 
Janatuinen Sari 
Kanniainen Vili 
Leivo Anu (poistui 10.05) 
Lohi Tuomas (poistui 9:05) 
Markkanen Hanna 
Ranta Pirjo 
Sankilampi Pertti 
Saranpää Toni 
Tahkola Valtter 
Tauriainen Sanna (saapui 8:57) 
Toppari Anne (saapui 9:15) 

 
 
 

1) Kokouksen avaus 
 
Valtuuston puheenjohtaja Pia Hanski avasi kokouksen klo 8.42. Pikkuparlamentin osallistujat 
esittäytyivät.  

 
 

2) Tervetuloa Ketolanperän koululle 
 
Rehtori Jarkko Sillanpää toivotti Pikkuparlamentin tervetulleeksi Ketolanperän koululle ja kertoi 
lyhyesti Ketolanperän koulusta. Katsottiin Ketolanperän koulun 0-2-luokkalaisten videotervehdys, 
jossa teemana lasten oikeudet.  

 



 

 

 
 

3) UNICEFin Lapsiystävällinen kunta -toimintasuunnitelman esittely  
 
POPsote-projektisuunnittelija/Kempeleen LYK-koordinaattori Sanna Tauriainen esitteli 
Lapsiystävällinen kunta -toimintasuunnitelmaa ja käytiin keskustelua asiasta. 
Toimintasuunnitelma päätettiin pukea lapsille ja nuorille soveltuvaan sarjakuva- tai muuhun 
kuvalliseen muotoon.  
 
 

4) Pikkuparlamentin toimintasääntö 
 
Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Vili Kanniainen esitteli Pikkuparlamentille luotua 
toimintasääntöä, käytiin keskustelua aiheesta ja tehtiin muokkauksia muutamaan kohtaan. 
 
 

5) Kulttuuriteeman/työpistetyöskentelyn pohjustus ja ryhmiin jako 
 
Kirjasto- ja kulttuurijohtaja Anne Toppari pohjusti kulttuuriteemaisen työpistetyöskentelyn ja 
jaettiin osallistujat työryhmiin.  
 

 
6) Kulttuuri koulun arjessa – työpistetyöskentelyä 

 
Työstettiin pienryhmissä kulttuuriteemaa kolmesta näkökulmasta: 1) koulun järjestämä 
kulttuuritarjonta koulupäivän aikana, 2) oppilaskunnan järjestämä toiminta sekä 3) kulttuuri 
vapaa-ajalla (kunnan järjestämä toiminta). Ideoista on laadittu erillinen kooste.  

 
 

7) Kooste ryhmätöistä 
 

Käytiin yhteisesti läpi pienryhmätyöskentelyn tuotokset ja keskusteltiin niistä.  
 
Toive yhteisöllisyydestä ja yhdessä tekemisestä korostuivat; toivottiin yhteistä toimintaa ja 
yhteisöllisuuden vahvistamista. Paljon kannatusta sai oppilasvaihto koulujen välillä ja 
tutustuminen toisen koulun kulttuuriin, lisäksi yhteistä tekemistä eri ikäisille toivottiin myös vapaa-
ajalle. Punaisena lankana korostui, että Kempeleen eri alueiden nuoret kohtaisivat toisiaan, 
koulut voisivat tehdä yhteistyötä. Lisäksi toivottiin pääsyä tapaamaan julkkiksia sekä urheilun että 
taiteen puolelta: jalkapalloilijoita, pesäpalloilijoita, näyttelijöitä, muusikoita. 

 
 
8) Kokouksen päätös  

 
Valtuuston puheenjohtaja Pia Hanski päätti kokouksen klo 11.30. 
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